

គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំង
អំពើជួញដូរមនុស្ស



អគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ
លេខាធិការដ្ឋានរដ្ឋបាលសរុប

កំណត់ហេតុកិច្ចប្រជុំ

**ស្តីពីការរកវិធានការលើការគ្រប់គ្រងលំហូរពលករកម្ពុជា (ចេញ-ចូល)
អំឡុងពេលពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណីខ្មែរ (ថ្ងៃទី០៥-៣០ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៩)**

ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ប្រាំបួនកើត ខែផល្គុន ឆ្នាំច សំរឹទ្ធិស័ក ព.ស.ពីរពាន់ប្រាំរយហុកសិបពីរ ត្រូវនឹងថ្ងៃទីដប់បួន ខែមីនា ឆ្នាំពីរពាន់ដប់ប្រាំបួន វេលាម៉ោងប្រាំបួនព្រឹក នៅសាលប្រជុំអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន នៃគណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស (គ.ជ.ប.ជ) មានរៀបចំកិច្ចប្រជុំ ស្តីពីការរកវិធានការលើការគ្រប់គ្រងលំហូរពលករកម្ពុជា (លំហូរចេញ និងចូល) អំឡុងពេលពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណីខ្មែរ (ថ្ងៃទី០៥-៣០ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៩) ក្រោមអធិបតីភាព **លោកជំទាវ ជូ ម៉ិនអេង** រដ្ឋលេខាធិការក្រសួងមហាផ្ទៃ និងជាអនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ គ.ជ.ប.ជ តំណាងដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ **សម្តេចក្រឡាហោម ស ខេង** ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ និងជាប្រធាន គ.ជ.ប.ជ ដោយមានការអញ្ជើញចូលរួមពី ឯកឧត្តម ប៊ូ ជុំសេរី អនុរដ្ឋលេខាធិការក្រសួង អ.យ.ក លោកជំទាវ ឧត្តមសេនីយ៍ឯក ប៉ុណ្ណ សំខាន់ អគ្គលេខាធិការ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គលេខាធិការរង នៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ តំណាងក្រសួងសង្គមកិច្ច តំណាងនាយកដ្ឋានប្រឆាំងការជួញដូរមនុស្ស និងការពារអនីតិជន តំណាងក្រសួងយុត្តិធម៌ តំណាងក្រសួងការបរទេស និងសហប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិ តំណាងក្រសួងការងារ តំណាងទីចាត់ការងារព្រំដែន នៃអគ្គបញ្ជាការដ្ឋានកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ តំណាងក្រសួងកិច្ចការនារីប្រធាន អនុប្រធានលេខាធិការដ្ឋាន ប្រធាន អនុប្រធានក្រុមកិច្ចការទាំង០៦ និងមន្ត្រីពាក់ព័ន្ធ នៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ។

ជាកិច្ចចាប់ផ្តើម **លោកជំទាវ ជូ ម៉ិនអេង** រដ្ឋលេខាធិការក្រសួងមហាផ្ទៃ និងជាអនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ គ.ជ.ប.ជ ប្រធានអង្គប្រជុំ បានមានប្រសាសន៍ស្វាគមន៍ចំពោះវត្តមាន ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោក លោកស្រី ទាំងអស់ដែលមានវត្តមាននាពេលនេះ។ កិច្ចប្រជុំនេះធ្វើឡើងដោយយោងតាមសេចក្តីប្រកាសព័ត៌មានរបស់ស្ថានទូតព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជាប្រចាំប្រទេសថៃ លេខ: ១៣៩/១៩ សកប២ ចុះថ្ងៃទី២២ ខែកុម្ភៈឆ្នាំ២០១៩ ស្តីពីការរកវិធានការលើការគ្រប់គ្រងលំហូរពលករកម្ពុជា (លំហូរចូល-ចេញ) ក្នុងអំឡុងពេលពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណីខ្មែរ (ថ្ងៃទី០៥-៣០ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៩) ខាងមុខនេះ។

លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំ បានមានប្រសាសន៍បន្តទៀតថា សព្វថ្ងៃនេះចំនួនពលករដែលត្រូវបានអាជ្ញាធរថៃបញ្ជូនត្រឡប់មកវិញ ក៏នៅតែមានជារៀងរាល់ថ្ងៃ ហើយនៅពេលបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីខ្មែរខាងមុខនេះ តើពួកគាត់វិលត្រឡប់មកវិញជួបជុំក្រុមគ្រួសារគាត់ មានចំនួនប៉ុន្មាននាក់? ម្យ៉ាងទៀតកម្ពុជាយើងបានឯកភាពគ្នាមិន

យកថ្លៃលើការរក្សាសិទ្ធិទិដ្ឋាការ សម្រាប់ពលករកម្ពុជាធ្វើដំណើរឆ្លងកាត់ព្រំដែនដើម្បីចូលរួមបុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណី ខ្មែរ ចាប់ពីថ្ងៃទី០៥-៣០ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៩ ពួកគាត់(ពលករ) អាចចូលមកលេងស្រុកចាប់ពី ២០% ទៅ ៣០% នៃចំនួនពលករដែលបាននិងកំពុងធ្វើការនៅប្រទេសថៃ ក្នុងចំណោមពលករជាង ១លាននាក់នោះ។ ហេតុ នេះការគ្រប់គ្រងលំហូរពលករចេញ-ចូល ឆ្លងកាត់ព្រំដែនរបស់ប្រជាពលរដ្ឋដែលរួមមាន៖ ពលករ ទេសចរណ៍ ជនជាតិខ្មែរ បរទេស និងអ្នកមានការងារផ្សេងៗទៀតធ្វើឲ្យយើងជួបការលំបាក និងបាត់ម្ចាស់ការក្នុងការគ្រប់គ្រង។ បន្ទាប់មក លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំបានស្នើដល់សមាជិកអង្គប្រជុំទាំងអស់លើកឡើងពីវិធានការ មតិយោបល់ ដើម្បីដាក់ធាតុចូលក្នុងការគ្រប់គ្រងលំហូរពលករចេញ-ចូល ឲ្យមានប្រសិទ្ធិភាព។

លោក អ៊ឹក វ៉ានុន អនុប្រធាននាយកដ្ឋាន ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ពាក់ព័ន្ធនឹងការ គ្រប់គ្រងលំហូរពលករចេញ-ចូល ក្នុងអំឡុងពេលពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណីខ្មែរ (ថ្ងៃទី០៥-៣០ ខែមេសា ឆ្នាំ ២០១៩) យើងគួរធ្វើការចរចាជាមួយភាគីថៃតាមបណ្តាច្រកព្រំដែន ដើម្បីជួយសម្រួលបើកផ្លូវ ចេញ-ចូល ឲ្យបាន ទូលំទូលាយ កុំរឹតបន្តឹងយកប្រាក់ពីពួកគាត់ ហើយព័ត៌មានដែលទទួលបានពីស្ថានទូតកម្ពុជា និងថៃ ត្រូវយកមកធ្វើ ការផ្សព្វផ្សាយដល់ពួកគាត់(ពលករ) ធ្វើជាសារតាមរយៈព័ត៌មាន វិទ្យុ ទូរទស្សន៍ជាដើម ទៅតាមភូមិ ឃុំ ស្រុក ដែលអាចធ្វើឲ្យគាត់អាចទទួលបាននូវដំណឹងថា មិនខាតបង់ថវិកា ពេលវេលា ក្នុងការចេញ-ចូល របស់ពលករក្នុងរយៈ ពេលជិត១ខែនេះ។ លោកបានបន្តទៀតថា ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ នឹងជំរុញលើការងារចុះសួរ សុខទុក្ខពលករដែលកំពុងធ្វើការនៅក្រៅប្រទេសជាប់ជាប្រចាំ នៅតាមបណ្តាភោគក្រ សហគ្រាស ក្រុមហ៊ុន ការដ្ឋាន សំណង់ តាមរយៈទីប្រឹក្សាទទួលពលករ ទីភ្នាក់ងារជ្រើសរើសពលករ ពីមុនមានតែថ្នាក់ដឹកនាំបានចុះទៅផ្ទាល់។ ត្រូវធ្វើការកាត់បន្ថយឯកសារណាដែលពុំចាំបាច់ សម្រាប់សម្រួលភាពស្របច្បាប់របស់ពលករ និងត្រូវបង្កើនការ ផ្សព្វផ្សាយអំពីឱកាសការងារក្នុងប្រទេស និងការងារផ្សេងៗទៀតដែលមិនប្រថុយប្រថាន ក្នុងការចេញទៅធ្វើ ការងារដែលគ្មានជំនាញ និងមិនស្របច្បាប់។

ឯកឧត្តម ម៉ឺ ជុំសេរី អនុរដ្ឋលេខាធិការក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា៖ បានមានប្រសាសន៍ឯកភាពការ លើកឡើងរបស់ លោកជំទាវប្រធានអង្គប្រជុំ និងមតិអង្គប្រជុំ សូមអបអរសាទរចំពោះគណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធ ប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ដែលបានខិតខំពុះពាររាល់ការលំបាកលើការងារនេះ ហើយទទួលបានការលើកសរសើរ ពីថ្នាក់ដឹកនាំទៀតផង។ ក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា បន្តការសហការក្នុងការ បង្ការ ទប់ស្កាត់ ដោយកំណត់យុទ្ធ សាស្ត្រ ផែនការសកម្មភាពរបស់ក្រសួងក្នុងការប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ដាក់ចេញនូវវិធានការ បង្កើនការ អប់រំ តាមបណ្តាសាលារៀននៅក្នុងភូមិ-ឃុំ និងគ្រប់គ្រងទិន្នន័យសិស្ស ដើម្បីជៀសវាងការងារបោះបង់ការសិក្សា និងចេញទៅធ្វើការងារជាពលករនៅក្រៅប្រទេសក្នុងពេលកំពុងសិក្សា។ បង្កើនការអប់រំដល់ប្រជាជនរដ្ឋតាមបណ្តា ភូមិ ឃុំ អំពីការងារបង្ការទប់ស្កាត់ ការចេញទៅធ្វើការ រកស៊ីដោយពុំស្របច្បាប់ជាដើម។ ធ្វើការផ្សព្វផ្សាយដល់ យុវវ័យនៅតាមបណ្តាសាលារៀន តាមរយៈសារព័ត៌មាន ឬតាមរយៈការដាក់បញ្ចូលជាឯកសារមេរៀន ពាក់ព័ន្ធនឹង ការងារប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស(ច្បាប់) ក្នុងកម្មវិធីសិក្សា ដើម្បីឲ្យសិស្សានុសិស្សបានយល់អំពីឧបាសក ការអូសទាញរបស់ជនល្មើស ឬមេឃ្យល់។

ឯកឧត្តម ឧត្តមសេនីយ៍ឯក ខៀវ ចាន់វ៉ា អគ្គលេខាធិការរង គ.ជ.ប.ជះ ពាក់ព័ន្ធលំហូរពលករ ចេញ-ចូល ឆ្លងកាត់ព្រំដែននេះដែរ ក្នុងឆ្នាំ២០១៦ សម្តេចក្រឡាហោម ស ខេង បានផ្តល់អនុសាសន៍អំពីច្រក របៀងនៅតាមបណ្តាព្រំដែនត្រូវបិទទាំងស្រុង តែពុំអាចអនុវត្តបានទេ។ ដូចនេះក្នុងរយៈពេលជិត ១ខែ នៃពិធី បុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណីជាតិខ្មែរ ការគ្រប់គ្រងលំហូរចេញ-ចូល របស់ពលករ គឺពិបាកក្នុងការគ្រប់គ្រង ព្រោះនឹងមាន ពលករមួយចំនួនចេញ-ចូលតាមច្រករបៀងព្រោះត្រូវចំណាយប្រាក់តិច តែវាមានហានិភ័យខ្ពស់ ពេលពួកគាត់វិល ត្រឡប់ទៅវិញគាត់ក៏ទៅតាមច្រករបៀងដែរតាមរយៈមេឃូល។ ដូច្នេះសូមស្នើដល់សមត្ថកិច្ចនៅតាមបណ្តាច្រកព្រំ ដែន កម្ពុជា-ថៃ ទាំងអស់ចូលរួមសហការលើការងារគ្រប់គ្រងលំហូរចេញ-ចូល របស់ពលករនៅក្នុងរយៈពេលនេះ ឲ្យបានខ្ពស់។

ឯកឧត្តម ឧត្តមសេនីយ៍ឯក ស៊ិន រ៉ូ អគ្គលេខាធិការរង គ.ជ.ប.ជះ ពាក់ព័ន្ធបញ្ហានេះដែរ យើងគួរ បង្កើតក្រុមការងារមួយដើម្បីជួយសម្របសម្រួលដល់ការងារគ្រប់គ្រងលំហូរពលករចេញ-ចូល តាមច្រកព្រំដែនកម្ពុ ជា-ថៃ ត្រៀមមធ្យោបាយដឹកជញ្ជូន ជម្រកបណ្តោះអាសន្ន និងក្រុមការងារសម្រាប់សម្ភាសន៍បឋម។ ប៉ុន្តែការ ចំណាយលើគម្រោងខាងលើ គឺត្រូវការចំណាយថវិកា និងប្រើកម្លាំងច្រើន។

លោកស្រី ព្រ៉ូ សុខន ប្រធាននាយកដ្ឋាន ក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីតយុទ្ធជន និងយុវនីតិសម្បទា៖ លំហូរ ចេញ-ចូល នៃពលករកម្ពុជា មានច្រកសំខាន់ចំនួន២ គឺច្រកដូង និងប៉ោយប៉ែត។ ការចូលមករបស់ពលករក្នុងពិធី បុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណីខ្មែរខាងមុខ គឺពិបាកក្នុងការគ្រប់គ្រង ព្រោះពលករដែលចូលមកមានភាពរាយប៉ាយ តើយើង ត្រូវធ្វើការគ្រប់គ្រងដោយរបៀបណា? និងត្រូវទទួលដោយរបៀបណា? លំហូរចេញ-ចូលរបស់ពលករកម្ពុជា គឺ អាចនឹងមាននូវមនុស្សចាស់ ជនពិការ កុមារ ទារក ក្មេងញៀនថ្នាំ... តើយើងត្រូវគិតគូរដោះស្រាយលើបញ្ហានេះ ដោយរបៀបណា? គួរបង្កើនកម្លាំងក្នុងការគ្រប់គ្រងលំហូរចេញ-ចូល របស់ពលករឲ្យបានល្អបំផុត។

លោក ឧត្តមសេនីយ៍ឯក ឡឿង សំរោត នាយករងទី២ការងារព្រំដែន នៃអគ្គបញ្ជាការដ្ឋានកង យោធពលខេមរភូមិន្ទ៖ ការងារគ្រប់គ្រងលំហូរពលករចេញ-ចូលតាមច្រកព្រំដែនសព្វថ្ងៃ មានការពិបាកព្រោះសមត្ថ កិច្ចពាក់ព័ន្ធ និងឈរជើងនៅតាមគោលដៅនៃព្រំដែន ពុំមានការសហការគ្នាបានល្អទេ គឺគេអនុវត្តតែតាម គោលការណ៍របស់គេ ដូច្នេះទិន្នន័យពលករចេញ-ចូលតាមច្រកព្រំដែន គឺទទួលបានទិន្នន័យផ្សេងគ្នា។

លោក ឧត្តមសេនីយ៍ស្រី ព្រឿង សៅរុទ្ធាល អនុប្រធាននាយកដ្ឋានប្រឆាំងការជួញដូរមនុស្ស និង ការពារអនីតិជន៖ បានលើកឡើងអំពីការគ្រប់គ្រងលំហូរពលករចេញ-ចូល តាមច្រកព្រំដែនកម្ពុជា-ថៃ ជាពិសេស ក្នុងពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណីខ្មែរខាងមុខនេះ គឺជាដែនសមត្ថកិច្ចរបស់នគរបាលអន្តោប្រវេសន៍ ពេលពួកគាត់មក ដល់លំនៅឋានវិញ អាជ្ញាធរដែនដីត្រូវធ្វើការស្រង់ស្ថិតិពលករទាំងនោះ និងអប់រំ ពន្យល់ណែនាំ ត្រូវមានការប្រុង ប្រយ័ត្នកុំឲ្យចាញ់បោកគេ និងអូសទាញបងប្អូនឲ្យទៅជាមួយជាដើម។

ឯកឧត្តម ឧត្តមសេនីយ៍ឯក ជិន ស៊ី អគ្គលេខាធិការរង គ.ជ.ប.ជះ ឯកភាពលើការបង្កើតក្រុម ការងារតាមមតិរបស់ ឯកឧត្តម ស៊ិន រ៉ូ និងប្រសាសន៍លោកជំទាវប្រធានអង្គប្រជុំ ក៏ដូចជាសមាជិកអង្គប្រជុំទាំងអ សៗ អ្វីដែលសំខាន់ យើងគួររៀបចំកិច្ចប្រជុំតាមបណ្តាខេត្តជាប់ព្រំដែន និងជាមួយភាគីថៃផងដែរពាក់ព័ន្ធនឹងលំហូរ

ចេញ-ចូលពលករឆ្លងកាត់ព្រំដែន។ ត្រូវរឹតបន្តឹងសន្តិសុខ សណ្តាប់ធ្នាប់ ព្រោះវាអាចនឹងកើតមានជនខិលខូចដែល ប្រព្រឹត្តអំពើអសន្តិសុខក្នុងសង្គម។

ចុងបញ្ចប់ នៃកិច្ចប្រជុំ លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំ បានមានប្រសាសន៍បន្ថែមថា រាល់សំណូមពរ និងការ លើកឡើងរបស់អង្គប្រជុំដូចជា៖

- ស្នើសមត្ថកិច្ចអន្តោប្រវេសន៍កម្ពុជា និងថែសម្រួលឲ្យមានបែបបទដោយឡែកសម្រាប់ពលករ (ពលករ និង ភ្ញៀវទេសចរណ៍)។
- សូមឲ្យសមត្ថកិច្ចព្រំដែនរៀបចំបង្កើតច្រកចេញ-ចូល ដោយឡែកសម្រាប់ពលករ ដោយដាក់កម្លាំងជួយ សម្រួលដើម្បីងាយស្រួលក្នុងការគ្រប់គ្រង ត្រួតពិនិត្យ និងប្រមូលទិន្នន័យ។
- សូមឲ្យគណៈកម្មាធិការជាតិ គ.ជ.ប.ជ ចុះពង្រឹងការងារដល់ទីតាំងឈរជើងរបស់អង្គការពាក់ព័ន្ធ តាម បន្ទាត់ព្រំដែនទាំងអស់ឲ្យយល់ដឹងពីគោលការណ៍នានារបស់រាជរដ្ឋាភិបាល និងយកចិត្តទុកដាក់រឹតបន្តឹង ការចេញ-ចូលរបស់ពលករតាមច្រកមិនផ្លូវការ។
- ពង្រឹងកិច្ចសហការជាមួយអង្គការមានសមត្ថកិច្ច ដើម្បីក្តាប់បានលំហូរចេញ-ចូលនេះ។
- ទប់ស្កាត់សកម្មភាពមេឃូល និងឈ្មួញកណ្តាលដែលព្យាយាមអូសទាញមនុស្សចេញដោយខុសច្បាប់។

រាល់សំណូមពរ និងការស្នើសុំខាងលើ លោកជំទាវអនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ នឹងធ្វើការស្នើសុំគោលការណ៍ដ៏ ខ្ពង់ខ្ពស់ពីសម្តេចក្រឡាហោម ក្នុងការដោះស្រាយ និងចាត់វិធានការទាន់ពេល ក្នុងការគ្រប់គ្រងលំហូរពលករកម្ពុជា ចេញ-ចូល តាមច្រកព្រំដែនកម្ពុជា-ថៃ ឲ្យកាន់តែមានប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់ ក្នុងអំឡុងពេលពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណី ខ្មែរ (ថ្ងៃទី០៥-៣០ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៩)។

កិច្ចប្រជុំបានបញ្ចប់នៅវេលាម៉ោង ដប់ពីរ និងសាមសិបនាទី ថ្ងៃខែឆ្នាំដដែល។

Handwritten signature and date: ១៤/០៣/១៩

ថ្ងៃអង្គារ ១៤កើត ខែផល្គុន ឆ្នាំច សំរឹទ្ធិស័ក ព.ស២៥៦២
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១៩ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៩
អ្នកធ្វើកំណត់ហេតុ

គោរពជូន
លោកជំទាវ អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ គ.ជ.ប.ជ
មេត្តាជ្រាបដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់។
ថ្ងៃអង្គារ ១៤កើត ខែផល្គុន ឆ្នាំច សំរឹទ្ធិស័ក ព.ស២៥៦២
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១៩ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៩
ប្រធានលេខាធិការដ្ឋាន

Handwritten signature: Othik
វរសេនីយ៍ទោ ឌឹក សុផា

Handwritten signature
ឧត្តមសេនីយ៍ឯក គង់ ពុទ្ធិ



គណៈកម្មាធិការជាតិរៀបចំការបោះឆ្នោត
អំពីជំនុំជ្រះជម្រកស្ស
អគ្គលេខាធិការ រដ្ឋបាល គ.ជ.ប.ជ

បញ្ជីចក្ខុមាន

ប្រែសម្រួល ថ្ងៃ ២០១៩ ខែ សីហា ឆ្នាំ ២០១៩ សំរាប់ ០៩ ខែ ២០១៩ ដំបូង.....
.....
.....

ល.រ	នាម ត្រកូល	តួនាទី	អង្គការ	លេខទូរស័ព្ទ	ហត្ថលេខា
១	លោកជំទាវ ជូ ប៊ុនហេង	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៨៧ ២៦ ៣៩	
២	លោកជំទាវ ឧ.ង ប៊ុនហេង សំខាន់	អគ្គលេខាធិការ	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៧៧ ៩៣ ១១	
៣	ឃុំ. ឃុំ រតនា	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៧៧ ៩៣ ១១	
៤	ឃុំ. ឃុំ រតនា	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៧៧ ៩៣ ១១	
៥	ឃុំ. ឃុំ រតនា	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៧៧ ៩៣ ១១	
៦	ឃុំ. ឃុំ រតនា	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៧៧ ៩៣ ១១	
៧	ឃុំ. ឃុំ រតនា	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៧៧ ៩៣ ១១	
៨	ឃុំ. ឃុំ រតនា	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៧៧ ៩៣ ១១	
៩	ឃុំ. ឃុំ រតនា	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៧៧ ៩៣ ១១	
១០	ឃុំ. ឃុំ រតនា	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គ.ជ.ប.ជ	០១២ ៧៧ ៩៣ ១១	

Sl. No.	Name	Address	Phone No.	Signature
99	Dr. M. S. Reddy	14-2 Anna Nagar	97896677	[Signature]
100	[Signature]	Anna Nagar	080 333 888	[Signature]
101	[Signature]	23/2/2008	085 553 557	[Signature]
102	[Signature]	Anna Nagar	097799 6663	[Signature]
103	[Signature]	Anna Nagar	09722555 23	[Signature]
104	[Signature]	Anna Nagar	012 289881	[Signature]
105	[Signature]	Anna Nagar	081 8185 85	[Signature]
106	[Signature]	Anna Nagar	012 808844	[Signature]
107	[Signature]	Anna Nagar	012 779988	[Signature]
108	[Signature]	Anna Nagar	012 873936	[Signature]
109	[Signature]	Anna Nagar	077 701238	[Signature]
110	[Signature]	Anna Nagar	012 90819	[Signature]
111				
112				
113				
114				
115				
116				
117				
118				

හත්සන්

හත්සන්